
 

 
Referat FAU-møte tirsdag 15.03.16: 
 
Til stede på møtet: 
 
Gro (1A) 
Geir Ove (6B) 
Lars (3B) 
Nicolai (2B) 
Stine (3C) 
Anja (2B) 
Cathrine (2A) 
Trine (5D) 
Laila (7D) 
Tina (6C) 
Øyvind (6A) 
Mari (alle D-klassene) 
Torstein 
 
Rektor var også til stede. Hun informerte om skolens økonomi (fra Driftsstyret):  
Skolen hadde et underforbruk (les: overskudd) på driften i fjor, og har derfor over en halv 
million kroner ekstra å rutte med. Dette skal brukes bl.a. til: 
 

Flere Ipader 
Flere PC-er 
Flere bøker på biblioteket 
Kompetanseheving av de ansatte på skolen 
Det blir også ekstra assistent på et av trinnene. 
 

Ny FAU-leder: 
FAU valgte ny leder etter Glenn Skalleberg. Gro Nygaard, som har vært nestleder, overtar 
vervet. Kari Osland blir ny nestleder, Nicolai Heyerdahl fortsetter som sekretær. 
 
AKS: 
De prøver åpningstid til 16.45 i april, og kartlegger behovet for å vurdere om det skal gjøres 
permanent. FAU ønsker at dette gjøres frem til sommeren før AKS gjør opp status. 
 
Sikkerhet:  
Et par foreldre har kontaktet FAU og spurt om sikkerheten er god nok når barna aker i AKS-
tiden. Rektor forsikret at de ansatte har sikkerhet i tankene i alt de gjør. 
 
Skolevei:  
FAU og skolen stiller seg bak et initiativ fra en nabo til skolen, som ønsker at kommunen skal 
tynne skogen rundt skoleområdet for å gi bedre innsyn.  
 
 



Inntak til ungdomsskolen, Nordberg:  
Nordberg vil fra høsten 2017 få dårligere kapasitet, fordi paviljongen rives neste sommer. 
Utdanningsetaten har sagt at alle elever som starter på Nordberg nå til høsten (åtte klasser), 
vil få gå på Nordberg i tre år. 
 
Hvordan fordelingen blir på de neste kullene, vet vi ikke ennå. 
 
17. mai:  
Skolen kommer til å gå i tog i byen i fem år fremover, det er valgfritt å delta. 
 
Oppgaver til skoleopplegget på 17. mai er fordelt. FAU kommer trolig til å ruste opp 
utstyrsparken noe før årets feiring. Det skal også bli lettere å betale med kort i kiosken. 
 
 
Nettvett:  
Barnevakten har hatt møte for 5. klassingene, og det var ifølge Lars og flere andre vellykket. 
Dette vil bli gjentatt til høsten for de som nå går i 4. klasse. 
 
 
Forskerutstilling – "Hvorfor det?": 
Ruth Aga kom og orienterte om Hvorfor det?, som er et opplegg inspirert av science fairs i 
USA, for barn mellom 8 og 13 år. Dette er drevet av foreldre, og kjørt på bl.a. Kolbotn og 
Skøyen skoler. Mer her: http://www.hvorfordet.no/ 
Vi tar på neste møte stilling til om dette er noe FAU anbefaler å starte opp på Korsvoll. 
 
 
Trivsel/miljø: 
FAU lager et infoskriv til foreldre med barn i 1. klasse, som skal være klart før sommeren. Der 
blir det satt opp hvilke oppgaver klassekontaktene har, hvordan man kan organisere 
vennegrupper etc., så det blir enklest mulig for de nye å komme skikkelig i gang fra starten 
av skoleåret. 
 
Ravning:  
Dette går sin gang med listene som ble sendt ut. Ravningen vil bli satt i gang mye tidligere 
neste skoleår. 
 
 
FAU-møter fremover: 

 Onsdag 13. april kl. 19.30 

 Torsdag 19. mai kl. 19.30 

 
 

 

 

http://www.hvorfordet.no/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


